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OR.0012.8.17.2023 

PROTOKÓŁ nr 18/23 

z posiedzenia Komisji Doraźnej ds. zbiornika małej retencji w Kurowie 

odbytego w dniu 24 października 2023 r. godz. 11:30 do 11:55 

pod przewodnictwem Pana Tomasza Akulicza 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 

1. Akulicz Tomasz – przewodniczący 

2. Gęsiak Andrzej 

3. Grajnert Tomasz 

4. Kaftan Sławomir 

5. Psuja Wojciech 

 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Magdalena Majkowska – Sekretarz Miasta, 

2. Maciej Preś – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju (IR), 

3. Przedstawiciel Hydrotechniki - firmy, która przygotowywała uzupełnienie 

dokumentacji hydrologicznej. 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przejęcie protokołu nr 17/23 z posiedzenia komisji. 

4. Informacja na temat realizacji umowy na wykonanie zadania pn.: "Uzupełnienie 

dokumentacji projektowej dotyczącej wykonania analizy hydrologicznej w zakresie 

pracy planowanego zbiornika małej retencji w Kurowie, gm. Wieluń". 

5. Oświadczenia, zapytania radnych. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 
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Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia Komisji. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Akulicz dokonał otwarcia posiedzenia. Przywitał wszystkich 

obecnych.  

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś proponuje zmiany do porządku 

obrad? Nikt się nie zgłosił.  

Porządek obrad stanowi zał. nr 2. 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu nr 17/23 z poprzedniego posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś zgłasza uwagi, pytania                                        

do sporządzonego protokołu? Nikt się nie zgłosił.  

Komisja przyjęła protokół nr 17/23. 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 4 

Informacja na temat realizacji umowy na wykonanie zadania pn.: "Uzupełnienie dokumentacji 

projektowej dotyczącej wykonania analizy hydrologicznej w zakresie pracy planowanego 

zbiornika małej retencji w Kurowie, gm. Wieluń". 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

Nikt się nie zgłosił. Zapytał, jak wygląda sytuacja jeżeli chodzi o zasilanie zbiornika? Powiedział, 

że z przedstawionej informacji wynika, że zbiornik będzie możliwy do wybudowania, ale pod 
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pewnymi warunkami, czyli udrożnieniem cieków wodnych, które ewentualnie zasilałyby 

zbiornik. Poprosił o omówienie kilku możliwości budowy tego zbiornika. 

 

Przedstawiciel Hydrotechniki - firmy, która przygotowywała uzupełnienie dokumentacji 

hydrologicznej zgodził się ze słowami Przewodniczącego Komisji,  że budowa zbiornika jest 

możliwa, ale pod pewnymi uwarunkowaniami. Po pierwsze jest to zalecenie budowy zbiornika 

wstępnego. Po drugie wszelkie teoretyczne obliczenia dostępności wody wskazują na to, że 

faktycznie jest możliwe zasilanie tego zbiornika. Dodał, że nie byli w stanie sprawdzić tego 

metodami badawczymi w terenie ze względu na stan tego koryta. Dobrze by było przed 

przystąpieniem do realizacji budowy tego zbiornika oczyścić koryto, które jest bardzo 

zarośnięte. Dodał, że nie mogli złapać żadnego przepływu. Powiedział, że dobrze by było 

sprawdzać np. przez jeden sezon i zamontować prostą łatę wodowskazową na jednym 

przyczółku przepustu w celu dokładnej weryfikacji wszystkich przyjętych obliczeń.  

Przewodniczący Komisji Tomasz Akulicz powiedział, że warunkiem, żeby w ogóle przystąpić 

do budowy tego kanału jest to, żeby wyczyści cały ten kanał. Powiedział, że komisja wystąpiła 

do Wód Polskich oraz Urzędów Gmin Mokrsko oraz Biała o czyszczenie Kanału 

Krzyworzeckiego oraz cieku wodnego „Od Gaci” na odcinkach objętych ich zakresem. 

Odpowiedzi jeszcze nie uzyskali. Zapytał, gdzie należałoby zamontować łaty o których mówił 

przedstawiciel firmy Hydrotechnika? Czy jest sens montować teraz, czy po oczyszczeniu tego 

kanału? 

Przedstawiciel Hydrotechniki - firmy, która przygotowywała uzupełnienie dokumentacji 

hydrologicznej powiedział, że na odcinku kanału są dwa przepusty. W jednym będzie ujęcie 

wody na zbiornik, a drugie jest to miejsce idące w dół kanału, jest tam potrójny przepust, 

poniżej zrzutu ze zbiornika. Dodał, że łaty będą działać i odczyt będzie można robić, kiedy 

koryto zostanie uporządkowane.   

Przewodniczący Komisji Tomasz Akulicz zapytał czy na cieku można postawić taką łatę?                  

Czy wymagane jest jakieś zezwolenie? 

Przedstawiciel Hydrotechniki - firmy, która przygotowywała uzupełnienie dokumentacji 

hydrologicznej powiedział, że wymagana jest zgoda administratora cieku, w tym przypadku  

są to Wody Polskie.  
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Przewodniczący Komisji Tomasz Akulicz  zapytał, kiedy można spodziewać się informacji 

dotyczącej zakresu czyszczenia i miejsc, w których należałoby umieścić wodomierze? 

Przedstawiciel Hydrotechniki - firmy, która przygotowywała uzupełnienie dokumentacji 

hydrologicznej powiedział, że najpóźniej jutro postara się to przesłać. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Akulicz zapytał, kto jeszcze chciałby zabrać głos w tym 

punkcie? Nikt się nie zgłosił.  

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 5 

Oświadczenia, zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Akulicz zapytał, kto chciałby zabrać głos w tym punkcie?  

Naczelnik Wydziału IR Maciej Preś powiedział, że jak gmina poniesie koszt, czyli opłaci fakturę 

to będą z roszczeniem występować dalej. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Akulicz zapytał, do kiedy płatna jest ta faktura?  

Naczelnik Wydziału IR Maciej Preś powiedział, że jest to 30 dni po otrzymaniu. 

Radny Wojciech Psuja powiedział, że w związku kończącym się remontem ul. POW w Wieluniu 

zaraz za przejazdem kolejowym, w pierwszej fazie była robiona studzienka (po prawej stronie), 

przy zjeździe i teraz nie ma tam tej studzienki i zbiera się woda w tym jednym miejscu. Zapytał, 

dlaczego tak jest? 

Naczelnik Wydziału IR Maciej Preś powiedział, że mają zastrzeżenia do jakości pewnych robót, 

więc firma będzie musiała pewne rzeczy poprawić. Powiadał, że dokładnie tę sytuację 

zweryfikuje.  

Przewodniczący Komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy do poprzedniej firmy, która robiła 

dokumentację w związku z budową zbiornika małej retencji w Kurowie jest jakiś kontakt?  

Naczelnik Wydziału IR Maciej Preś powiedział, że kontakt jest utrudniony. 
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Przewodniczący Komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy na najbliższą sesję Rady Miejskiej                        

w Wieluniu zostanie przedłożony projekt uchwały w sprawie rozszerzenia strefy płatnego 

parkowania o ulice Krakowskie Przedmieście i Świętej Barbary? 

Naczelnik Wydziału IR Maciej Preś powiedział, że nie jest w stanie odpowiedzieć na to pytanie, 

ponieważ tym tematem zajmuje się Wieluński Ośrodek Sportu i Rekreacji. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Akulicz zapytał, co z krawężnikami na ulicy Chopina? 

Naczelnik Wydziału IR Maciej Preś powiedział, że powinno być to wykonane do końca 

listopada. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Akulicz powiedział, że na ulicy Różanej dalej jest dziura                

po wypadku. 

Naczelnik Wydziału IR Maciej Preś powiedział, że cała ta ulica jest w złym stanie.  

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Akulicz zapytał, kto chciałby zabrać głos w tym punkcie? Nikt 

się nie zgłosił.  

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 6 

Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Akulicz zamknął posiedzenie Komisji. Pożegnał wszystkich 

obecnych. 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Na tym protokół zakończono i podpisano.                

    Przewodniczący Komisji 

 

            Tomasz Akulicz 

Protokół sporządziła: 

 

Adrianna Gajek     


